
DU-RM.0012.4.2020

Protokół  z Protokół  z Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

z dnia 27 stycznia 2020 r.  z dnia 27 stycznia 2020 r.  

Posiedzenie wyjazdowe  „ALBA”  ChorzówPosiedzenie wyjazdowe  „ALBA”  Chorzów

 Prowadzący obrady: Przewodnicząca Komisji  - Patrycja Juszczyk 

 Porządek Komisji zgodny z planem pracy 

1. Analiza i ocena planów sprzedaży nieruchomości gminnych za rok 2019 oraz planowanych

na 2020 i kolejne lata budżetowe 

2 Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 

3 Sprawy różne 

 Czas trwania posiedzenia  od 13.30  –  17.30

 Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności Obecnych  8 z 9, 

 Nieobecna – J. Ptaś 

 Zastępca Burmistrz  Elżbieta Dmitruk  

 Radni Rady Miejskiej : B. Strzelecka , Z. Panek,  B. Marcinkowska, 

 Małgorzata Skiba – Naczelnik wydziału Rozwoju Miasta i Funduszy Zewnętrznych 

 Anna Młodecka – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 Marcin Łazarz – pracownik wydziału 

 Malwina Blachowska – pracownik wydziału Rozwoju Miasta i Funduszy Zewnętrznych 

 Przebieg obrad: 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – wita wszystkich zebranych na posiedzeniu komisji wyjazdowej,

myślę, że wszyscy jesteśmy zadowoleni z wizyty w ALBie  była to dla nas ważna lekcja. Proponuję

zachować porządek taki jaki jest zamierzony. 

Ad 1 Analiza i ocena planów sprzedaży nieruchomości gminnych za rok 2019 oraz planowanych na

2020 i kolejne lata budżetowe 

Anna Młodecka – szczegółowo zostało wypisane jakie nieruchomości były przedmiotem sprzedaży

w 2019 roku oraz wypisane są te nieruchomości w latach kolejnych, które przygotowywane są do

zbycia. W  2019 roku sprzedaż nieruchomości  na kwotę 24 000 000 zł udało się to zrealizować  

w  100%,  przygotowane są w tym roku do zbycia nieruchomości  o charakterze  mieszkaniowym 

i  usługowym. Mieszkaniówka jest  usytuowana na całym naszym mieście.  Mniejsze  lub większe
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zadowolenie ze  sprzedaży mieszkaniówki, natomiast nieruchomości o charakterze usługowym są 

w strefie ekonomicznej cały czas szczególnie przy ulicy Gdańskiej, czy nieruchomości po starym

SPRI ul. Spacerowa, Wiosenna. Obecnie przy ul. Letniej też mieliśmy ciekawą sprzedaż. Przy ulicy 

3 - ci Szyb cały czas przygotowujemy kilka hektarów, którym będziemy dysponować za kilka lat to

będzie pod działalność gospodarczą.  Udało nam się uregulować takie drobne działki przy trasie

Katowice – Warszawa. Sprzedaż mieszkań to wzrost od 2017 roku -  planowaliśmy zawsze sprzedać

ok. 25 mieszkań, natomiast już w 2017 roku sprzedaliśmy 31 mieszkań w 2018 roku 54, a ciągle

zakładaliśmy  25  i  obecnie  widzimy  spadek  bo  w  2019  sprzedaliśmy  37  mieszkań  na  ten  rok

planujemy sprzedać 30 mieszkań to  wszystko zależy, ile będzie wniosków osób zainteresowanych.

W  naszym  zasobie  mamy  jeszcze  1770  mieszkań  do  sprzedaży,  ale   są  to  mieszkania  we

wspólnotach mieszkaniowych nie wliczamy tych mieszkań, w których mamy 100% udziałów. Jeśli

chodzi o grunty mieszkaniowe to w roku 2019 sprzedaliśmy  3695 m ² gruntów i uzyskaliśmy z tego

dochód  509 680   zł,  a  pod  usługi  sprzedaliśmy  46  działek  i  uzyskaliśmy  z  tego  23 395 095  zł.

Realizujemy zamiany nieruchomości. 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk -  pytań nie było, dziękuję  bardzo pani naczelnik  kolejny punkt. 

Ad. 2  Opiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt Nr DU 0006.5.2020 
w sprawie: ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
Prezentacja ( w załączeniu)  
Dyskusja 
Zbigniew Panek –  była firma Strach oni nie brali udziału w przetargu? 
Marcin Łazarz – oni nie są zainteresowani swoją instalacje mają koło Częstochowy koszty paliwa by 
ich „zjadły”  byliby niekonkurencyjni. 
Ewa Fronczek – na ile jest zawarta umowa
Marcin Łazarz -  umowa jest na 2 lata 
Ewa Fronczek – jeśli ktoś mieszka za granicą pół roku i przyjeżdża na kwartał, czy na dwa tygodnie, 
czy tez powinien płacić za śmieci. 
Marcin Łazarz – to powinna złożyć deklaracje  produkuje śmieci. 
Janina Wcisło – jeśli chodzi o BIO w jakich workach? 
Marcin Łazarz  – worki brązowe 
Barbara  Wszołek  –  czy  jest  rozważana   obniżka  ceny  za  segregację  śmieci,  jeśli  mieszkańcy  
w domach jednorodzinnych będą kompostować. 
Marcin Łazarz  – najpierw musi być podjęta uchwała o stawce , a następnie uchwała o bonifikacje
dla  mieszkańców,  którzy  będą  mieć  kompostownik.  Kompostowanie  musi  odbywać  się  
w urządzeniu jest szereg wymogów. 
Ewa Fronczek – czy dalej będą rozbudowywane śmietniki?
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Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk - kolejne boksy będziemy wymieniać.
Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk   –   w  2019  roku  była  przygotowywana  przez  Państwa  taka
rozpiska na odpady wielkogabarytowe, zużyty sprzęt, była jasna i czytelna ta rozpiska w tym roku
jest fatalna. 
Marcin Łazarz – to co teraz otrzymały spółdzielnie jest z Alby wiem, że jest to mniej czytelne , ja
przygotuję to w taki sam sposób jak było w zeszłym roku i wyślę. 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk  – mamy sygnały, że deklarację są wypełniane wybiórczo, czy są
planowane kontrole? Nie wszyscy wypełniają  deklaracje,  głównie  w zabudowie jednorodzinnej,
którzy nie deklarują, że zamieszkują. Oczywiście zameldowanie a zamieszkanie to dwie różne rzeczy
mamy  tego  świadomość  .  Czy  będą  jakieś  kontrole  w  związku  z  tą  nową  uchwałą  nowymi
przepisami?
Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk jutro dojdzie do spotkania, na którym ustalimy jak będziemy
kontrolować, żeby uniknąć takich sytuacji. Informacja dla mieszkańców, którym zarządcą jest CTBS
– ZBK o tym jak segregować śmieci  będzie rozwieszana informacja  na klatkach już w przyszłym
tygodniu. 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk– mam wrażenie, że ciągle jest za mało edukacji, informowania,
wiem, że pojemniki są opisane , ale wiemy też, że mieszkańcy Czeladzi mają z tym problem. Mam
wrażenie, że powinno być więcej edukacji , spotkań wiadomości postawionej tak, że nie da się jej
przeoczyć. 
Marcin Łazarz – edukację segregacji jak w latach poprzednich rozpoczynamy już w przedszkolach 
i  szkołach,  będzie  spotkanie  z  mieszkańcami  będzie  wykład,  będzie  rozbudowana  strona
internetowa, będą informacje co i gdzie należy wyrzucać. 
Ewa Fronczek – może jakiś wykład na Uniwersytecie Trzeciego Wieku 
Wojciech Maćkowski – myślę, że tą podstawową wiedzę ma każdy, problem jest zazwyczaj chęci  
i miejsca w domu i na to żadna promocja nie pomoże. 
Zbigniew Panek – myślę, że najważniejszym problem jest cena i główny nacisk w tych materiałach
powinien być położny na  cenę śmieci jeśli segregujesz zapłacisz 24 zł a jeśli nie to 42 zł. 
Barbara Strzelecka –  ja też jestem za tym, żeby bardziej  uświadomić ludzi  o odpowiedzialność
zbiorowej,  że jeśli  nie  będą segregować będą płacić  42 zł.  Może wytłuścić  tą  informację,  żeby
bardziej dotarła do ludzi. 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – bardzo dziękuję przejdziemy teraz do zaopiniowania projektu
uchwały. 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 7
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 1
Obecnych na posiedzeniu –  8

Projekt Nr DU 0006.6.2020 
w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako działki nr 30/9 arkusz
mapy nr 41, część działki nr 157 arkusz mapy nr 3, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz
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dotychczasowych dzierżawców. 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu –8

Projekt Nr DU 0006.7.2020 
w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako działka nr 29/5 arkusz

mapy nr 14, działki nr 163/264 i nr 163/276 arkusz mapy nr 24, część działki nr 136/4 arkusz mapy

nr 42, część działki nr 54/11 arkusz mapy nr 13, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz

dotychczasowych dzierżawców.

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 8

Projekt Nr DU 0006.8.2020 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działki nr 8/6 arkusz 
mapy nr 58, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 8

Projekt Nr DU 0006.9.2020 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działki nr 26/10 
arkusz mapy nr 47, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 8

Projekt Nr DU 0006.10.2020 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działki nr 120/12  
arkusz mapy nr 50 w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. 
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Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Projekt Nr DU 0006.11.2020 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej numerami działek:  30/10, 30/9,   
arkusz mapy nr 41 o łącznej powierzchni 0,9205 ha położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi 

Anna Młodecka – to tereny przy byłej szkole górniczej , te tereny gdzie mamy w tej chwili szkołę to
tereny rozwojowe, gdzie będzie mogło być uruchomione budownictwo mieszkaniowe, możemy
przystosować ten obiekt  na mieszkania.  Będzie  potrzeba zabezpieczenia  razem do tego terenu
terenów  pod  parkingi,  miejsca  postojowe.  Te  działki  oznaczone  w  projekcie  w  planie
zagospodarowania przestrzennego są przewidziane pod budowę garaży, parkingów . W związku  
z tym budownictwem mieszkaniowym wokół tego terenu jest prośba, żeby rada wyraziła zgodę na 
sprzedaż  tego  terenu.  Będziemy  starali  się  to  wydzielić  uważamy,  że  ten  teren  zgodnie  
z zagospodarowaniem przestrzennym powinien właśnie tak zostać wykorzystany. 
Irena Owczarz – rozumiem, że ktoś tą działkę wykupi i postawi tam garaże. 
Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk – myślimy o miejscach postojowych, jeśli mówmy o dwóch
działkach po prawej  i  po lewej stronie patrząc na szkołę,  jeśli  uaktywnilibyśmy  budownictwo
mieszkaniowe to do każdego mieszkania musi być zabezpieczone miejsce parkingowe. Wjeżdżając
na  ulicę  21  listopada  już  jest  problem z  parkowaniem  bo  jak  wiemy  są  tam  garaże  blaszane,
murowane  chcemy to uporządkować.  W związku z tym taki wniosek do państwa. 
Małgorzata Chojnacka – czyli na tych działkach będą mieszkania budowane? 
Zastępca  Burmistrza  Elżbieta  Dmitruk  –  w  szkole  będą  mieszkania,  obecnie  ten  obiekt  jest
całkowici  nieużytkowany   budynek  ulega  fizycznemu  zniszczeniu,  chcielibyśmy  go  uaktywnić
przebudować i stworzyć tam około 70 mieszkań. Jeśli chodzi o osoby obecnie wydzierżawiające te
działki  będziemy z  nimi  rozmawiać  i  proponować jakieś  inne rozwiązanie.  My jako gmina przy
udzielaniu zgody na  wydzierżawianie mamy prawo wypowiedzieć umowę. 
Wojciech  Maćkowski  – chodzi  mi  o  tą  kolejną  uchwałę,  czyli  oba  tereny  będą  dostępne  dla
dewelopera, który zachowa budynek, czy wyburzy i  zacznie od początku, czy jest tu koncepcja.
Budynek nie ma wartości architektonicznej. 
Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk – budynek jest w bardzo dobrej formie technicznej , myślimy
tylko o remoncie  i  przebudowie .  W budynku jest  dobry  dach,  dobre stropy  budynek nie  jest
zalewany myślimy, że znajdziemy kogoś kto się pokusi, żeby go przebudować . Potrzebujemy tych
mieszkań na liście jest 270 osób oczekujących. Na tą chwilę chcemy zobaczyć, czy odezwie się ktoś
na nasze zapytanie. 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – więcej pytań nie było 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
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Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 8

Projekt Nr DU 0006.12.2020 
w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości oznaczonej 
numerami działek: 24/6, 24/7, 24/8 arkusz mapy 41 o łącznej powierzchni 1,1373 ha położonej 
przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

Anna Młodecka -   chcielibyśmy, żeby ten teren był przeznaczony pod budownictwo mieszkaniowe,
plan zagospodarowania przestrzennego daje nam takie możliwości. Wykorzystać ten obiekt szkoły,
była  uchwała,  która  miała  wnosić  ten  obiekt  do  spółki,  ale  żeby  mieć  większe  możliwości
dysponowania i  zagospodarowanie tego terenu stąd prośba na to,  aby rada wyraziła zgodę na
zbycie tego terenu będziemy mieli większe pole manewru. 
Irena Owczarz – czyli ktoś jak będzie to kupował to musi kupić z tymi działkami? 
Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk – tak oczywiście działki razem z budynkiem.  Chodzi nam 
o to,  żeby uwolnić  mieszkańców z  tych  górnych pięter,  którzy mają jakieś  schorzenia  kończyn,
którzy  są  uwięzieni  na  tych  wyższych  piętrach  jeśli  tamto  budownictwo  zgodnie  z  naszymi
oczekiwaniami będzie miało zewnętrzne windy, na dole będą mieszkania z niewielkimi tarasami,
działkami niewielkimi to  zwolnimy sobie mieszkania na wyższych kondygnacjach dla młodych ludzi,
a starszym osobom damy szanse na normalne funkcjonowanie. Takie było założenie 
Małgorzata Chojnacka – mnie troszkę niepokoi ten temat bo jeśli my sprzedamy ten teren komuś 
z  zewnątrz  to  Ci  ludzie,  którzy  maja  tam  garaże  mogą  mieć  pretensje.  Czy  jest  możliwość
wybudowania garaży. 
Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk –  ale tam nie jest  kwestia garaży tylko działek,  które Ci
państwo wydzierżawiają , państwo dzierżawią teren i na tych działkach czasem są blaszaki
Anna  Młodecka –  generalnie  na  tej  działce  mamy  27  garaży  są  3  garaże  murowane  na  tych
ogrodach działkowych na te garaże jest umowa  pod garaż murowany. Jest 7 garaży blaszanych też
w tej części ogrodu i jest 9 garaży blaszanych w tej części z tyłu, gdzie jest ciąg garaży murowanych
przy parku. Myślę, że tych garaży pan Burmistrz nie będzie ruszał , chodzi o te garaże, które są przy
ogrodzie. Mamy 27 umów dzierżawy i te 3 garaże murowane to nie jest jakiś problem być może
będzie  taka  możliwość,  że  one   zostaną  jeśli  te  osoby  wykażą,  że  miały  pozwolenie  na
wybudowanie tych garaży to wtedy będziemy z nimi rozmawiać. Obecnie odbyły się już rozmowy
nie chcemy tych ludzi zostawić z niczym. 
Irena Owczarz – te wszystkie działki tym osobom zostaną wypowiedziane?
Anna Młodecka – tak 27 umów 
Irena Owczarz – to będzie tragedia 
Anna Młodecka – ale to nie są ogrody działkowe, można się starać, żeby w rodzinnych ogrodach
działkowych dostać ogródek. 
Irena Owczarz – może tak, tylko że Ci ludzie się już przyzwyczaili to są starsi ludzie to jest dla nich
całe życie. 
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Anna Młodecka – mamy pewne rezerwy działek porozrzucanych i może tam się zdecydują, a nie
jest daleko. 
Irena Owczarz – to wymaga indywidulanego podejścia i rozmów z tymi ludźmi.  
Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk – proszę spojrzeć racjonalnym okiem,  jeśli chcemy zmienić
ten  budynek  na  budynek,  gdzie  będzie  funkcjonowało  70  mieszkań  mamy  przeprowadzić  cały
proces  budowlany  związany  z  remontem  to  jak  przejechać  jak  problem  jest  przejazdu  małym
samochodem. Nie ma gdzie zaparkować, a będziemy musieli ten ruch puścić 21 listopada bo nie
ma innej możliwości. Wszędzie, gdzie są przeprowadzane inwestycje są osoby niezadowolone, ale
potem jest tylko lepiej. Mamy świadomość, że te rozmowy będą trudne, ale prawnie mamy taką
możliwość wypowiedzenia dzierżawy. 
W  ynik głosowania:   

Głosów „ZaZa”- 6 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  1
Obecnych na posiedzeniu – 7

Projekt Nr DU  0006. 13.2020 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działek nr 159/4 i nr
159/5  arkusz  mapy  nr  4,  w  dzierżawę  w  drodze  bezprzetargowej,  na  rzecz  dotychczasowego
dzierżawcy. 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 6
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 6

Ad. 3. Sprawy bieżące 

Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk -  po  wyczerpaniu  porządku  obrad  dziękuję  i  zamykam

posiedzenie komisji.  

Przewodnicząca Komisji Przewodnicząca Komisji 
       Rozwoju i Polityki Przestrzennej       Rozwoju i Polityki Przestrzennej

       Patrycja Juszczyk       Patrycja Juszczyk

W  załączeniu:

Lista Obecności 

Protokół napisano dnia  03.02.2020 r. 

Protokolant: Joanna Kwarciana

Protokół umieszczono w BIP 
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